
PROTOKÓŁ Nr XL/2017

z XL Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 24 listopada 2017 r. od godziny 1300 do 1450 w sali nr 9 Urzędu

Miejskiego w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,  

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzysk, 

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska– Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski – podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki,

Wiesław Nowicki – Kierownik Ref. ds. IRiGK,

Julia Kapuścińska  - podinspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa,

Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Smełsz – Dyrektor M-GOK w Wyrzysku,

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAP w Wyrzysku,

Beata Borowczak – Kierownik OSiR w Wyrzysku.

Inni goście:

Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady powiatu w Pile,

Jarosław Wojciechowski – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku, 

Piotr Holc – Prezes TPW w Wyrzysku,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  
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Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2017 rok;

2) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk

na lata 2017-2028;

3) zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku   w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji

przedmiotowych dla zakładu budżetowego Samorządowej Administracji Mieszkaniowej

w Wyrzysku na 2018 rok;

4) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia zakładu budżetowego (dot. statutu SAM); 

5) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy

Wyrzysk;

6) wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Poznaniu

na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego z dnia 9 listopada 2017 roku

dotyczące  uchwały  nr  XXXVIII/302/2017  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia

28 września 2017 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

Osiek nad Notecią; 

7) wzoru formularzy do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego;

8) ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie miasta Wyrzyska oraz wysokości opłat

za parkowanie i sposobu ich pobierania;

9) Regulaminu korzystania z toalety publicznej na terenie miasta Wyrzysk oraz odpłatności

za ich użytkowanie; 

10) Programu współpracy Gminy Wyrzysk z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi

osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek

samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy Wyrzysk  w sferze  zadań

publicznych na rok 2018;

11) zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku
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na I półrocze 2018 roku. 

   9.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

    10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

            oraz odpowiedziach na te interpelacje.

    11. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

    12. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                               

    13. Wolne głosy i wnioski.

    14. Zakończenie obrad.

          

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wyrzysku –

Pan Stefan Rymer. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło  12

radnych, tj. 80,00 % ustawowego składu organu (na 15 radnych).  

Nieobecni radni: Ewa Michałek, Grzegorz Ozimina, Ireneusz Przydział. 

Ad. 3 Obowiązki  sekretarza  obrad  zgodnie  z  zasadą  wg  kolejności  alfabetycznej  objął  radny

Włodzimierz Michalski.

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad i następnie zapytał, czy

do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad sesji

w głównym punkcie 8 następujące podpunkty:

-  jako  podpunkt  12)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody

na  rozwiązanie  porozumienia  zawartego  z Gminą  Białośliwie w  zakresie  zadań  z  zakresu

administracji publicznej;

-  jako  podpunkt  13)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

rozwiązanie porozumienia zawartego z Gminą Łobżenica w zakresie zadań z zakresu administracji

publicznej;

-  jako  podpunkt  14) projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

rozwiązanie porozumienia zawartego z Gminą Miasteczko Krajeńskie w zakresie zadań z zakresu
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administracji publicznej;

-  jako  podpunkt  15) projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

rozwiązanie porozumienia zawartego z  Gminą Wysoka w zakresie zadań z zakresu administracji

publicznej.

Jednocześnie w związku z tematami omawianymi na posiedzeniach Komisji Burmistrz Wyrzyska

poprosiła o wprowadzenie w podpunkcie 16) projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od

posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru.  

W związku  z  powyższym Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie  nad  wprowadzeniem do

porządku obrad pięciu projektów uchwał:

1)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie

porozumienia zawartego z Gminą Białośliwie w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej;

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy 12 głosach ,,za” wprowadziła ww. projekt uchwały

do porządku obrad jako podpunkt 12.  

2)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie

porozumienia zawartego z Gminą Łobżenica w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej;

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy 12 głosach ,,za” wprowadziła ww. projekt uchwały

do porządku obrad jako podpunkt 13.  

3)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie

porozumienia zawartego z Gminą Miasteczko Krajeńskie w zakresie zadań z zakresu administracji

publicznej;

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy 12 głosach ,,za” wprowadziła ww. projekt uchwały

do porządku obrad jako podpunkt 14.  

4)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie

porozumienia zawartego z Gminą Wysoka w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej;

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy 12 głosach ,,za” wprowadziła ww. projekt uchwały

do porządku obrad jako podpunkt 15.  

O godzinie 13:15 na sale obrad przybył radny Grzegorz Ozimina. Stan rady – 13 radnych (na 15

osobowy skład rady).
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5) projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i

sposobu jej poboru;

W wyniku głosowania Rada  jednogłośnie, przy 12 głosach ,,za”  wprowadziła ww. projekt uchwały

do porządku obrad jako podpunkt 16.  

Radny Grzegorz Ozimina nie wziął udziału w głosowaniu. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 13 radnych przyjęła protokół z XXXIX

sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 27 października 2017 roku.

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane  i  następnie  otworzył

dyskusję.

Radny Grzegorz Ozimina poprosił o więcej informacji na temat ,,Mini PSZOK-ów”. 

Bogusława Jagodzińska  – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  Związek Międzygminnych chce

przystąpić  do  projektu  budowy  ,,Mini  PSZOK-ów”,  który  sfinansowany  byłby  ze  środków

zewnętrznych.  W związku z tym wraz z  radnym, a  członkiem zgromadzenia Józefem Jasikiem

uczestniczyli w wyjazdowym spotkaniu, w którym mogli zobaczyć jak wyglądają ,,Mini PSZOK-i”

w Nakle nad Notecią, gdzie taki projekt został zrealizowany. Taka propozycja skierowana jest dla

osiedli,  gdzie  powstają  takie  kioski,  do których mieszkańcy będą mogli  przynosić  tzw.  odpady

segregowane.  Natomiast  żeby uniknąć  wysypywania  śmieci  do  kontenerów i  uniknąć  sytuacji,

że  nie  jest  realizowana  podpisana  umowa  między  Związkiem,  a  tymi  mieszkańcami

zamieszkującymi bloki, jak ktoś deklaruje segregowaną zbiórkę, a nie idzie tego sprawdzić, gdzie

do segregowanych pojemników mieszkańcy wrzucają śmieci niesegregowane. W związku z tym

Nakło  stworzyło  kilka  takich  punktów,  gdzie  mieszkańcy przynoszą  wyselekcjonowane odpady

i  tam  mogą  za  pomocą  kart  ewidencjonować,  iż  dokonują  selektywnej  zbiórki  odpadów

komunalnych, zgodnie z zapisami umowy. Takie rozwiązania się spodobały, a czy Związek będzie

budował takie punkty, uzależnione jest od pozyskania środków zewnętrznych na dofinansowanie

projektów.  Ponadto  w  tym  temacie,  że  jest  to  dobre  rozwiązanie,  aby  móc  zwiększyć  udział
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mieszkańców w selektywnej zbiórce mógłby wypowiedzieć się radny Jasik, który jest członkiem

zarządu Związku oraz jednocześnie jest Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Radny Józef Jasik powiedział, że rzeczywiście uczestniczyli w wizji lokalnej innego sposobu dla

miasta  w zakresie  segregacji  odpadów komunalnych  w Nakle  nad Notecią.  Szerszą  informację

w tym temacie mógłby przygotować na kolejne posiedzenie rady. Natomiast taki ,,Mini PSZOK”

dotyczyłby  punktów  w  osiedlach  zbiorowego  zamieszkania,  do  którego  mieszkańcy  przynoszą

swoje  odpady bez  konieczności  segregacji  w  mieszkaniu.  W związku  z  tym można  przynieść

odpady  mokre  i  suche,  a  w  takim  miejscu  jest  pracownik,  który  dokona  segregacji  śmieci

z  przyniesionego  worka  i  rozdzieli  odpady  na  różne  rodzaje  plastiku  oraz  odkręci  nakrętkę

i ściągnie papier z butelki. Ponadto każda taka dostawa śmieci rejestrowana jest w postaci karty

i w momencie przyniesienia takie śmieci są zważone, zarejestrowane oraz centralnie podawana jest

informacja  ile  tych  śmieci  zostało  przyniesionych.  Ma  to  swoje  plusy  ponieważ  mieszkańcy

w  budynkach  zbiorowego  zamieszkania  stają  się  nieanonimowi  i  nikt  nocą  nie  wynosi

czegokolwiek  do  pojemnika,  gdyż  w  takim  przypadku  osoba  jest  rejestrowana,  a  pracownik

segreguje na poszczególne frakcje.

Przewodniczący Rady Stefan Rymer podziękował za przedstawione informacje i dodał, że tak jak

wskazał radny mógłby być zostać ujęty taki punkt w porządku obrad jednej z kolejnych sesji. 

Radny Grzegorz Ozimina poprosił o przedstawienie kilku informacji na temat odbytego posiedzenia

Związku Międzygminnego ,,PRGOK”. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że na wskazanym posiedzeniu Zarząd

zaopiniował  projekt  budżetu  Związku  Międzygminnego  na  2018  rok  oraz  projekt  Wieloletniej

Prognozy Finansowej. Ponadto zaopiniowane zostały zmiany, które wystąpiły w planie finansowym

na rok 2017, a Związek obowiązują takie same procedury przy uchwalaniu budżetu, jak jednostki

samorządu  terytorialnego.  Oprócz  tego  został  podsumowany  wyjazd  do  Nakła  w  sprawie

budowy ,,Mini PSZOK-ów”. 

Radny Grzegorz Ozimina zapytał, czy Związek nie zrezygnował z budowy PSZOK-ów?

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  Związek  nie  zrezygnował

i planowane zakończenie budowy określone zostało na wrzesień 2018 roku.

Sprawozdanie  Burmistrza  Wyrzyska  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym oraz informacja

z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku podjętych na XXXIX sesji stanowi załącznik nr 4.

Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości.

Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że sesja Rady Powiatu
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odbędzie się  w ostatnim tygodniu miesiąca. Natomiast realizacja zamierzonych remontów  na ulicy

Leśnej w Osieku nad Notecią trwa, gdzie dokonywana jest przebudowa przepustów, pogłębianie

rowów i usuwanie drzew.  

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer podziękował  za  przedstawione  informacje  i  umożliwił

zadawanie pytań.

Mateusz Jaremko – Sołtys Żelazna powiedział, że ma prośbę aby zwrócić uwagę Panu Dyrektorowi

Rejonowego Zarządu Dróg Powiatowych,  ponieważ w miejscowości  Żelazno na całej  długości

drogi powiatowej nie ma już prawie rowów, a cała woda wylewa się na jezdnię. Natomiast jak

przyjdą  minusowe  temperatury,  to  woda  zacznie  zamarzać  i  pojawi  się  problem  z  przejściem

do Kościoła, z którego korzystają wszyscy mieszkańcy. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że Pan Radny zanotował i przekaże informacje.

Marian  Królak  -  Sołtys  Konstantynowa powiedział,  że  na  ubiegłej  sesji  poruszył  temat  drogi

przebiegającej przez wieś Konstantynowo. W związku z tym radny zapytał, czy coś w tej sprawie

zostało już zrobione?

Stanisław Wełniak  – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  w Pile powiedział,  że  problem został

zgłoszony  i  nie  wiadomo  kiedy  Dyrektor  przymierzy  się  do  realizacji.  Natomiast  w  dniu

dzisiejszym miał  zostać  dokonany objazd  wszystkich  dróg powiatowych i  tą  drogą  pewnie  też

jechał, i pewnie wie co tam należy zrobić oraz podejmie odpowiednie kroki. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1)  zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2017 rok,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian

w budżecie Gminy Wyrzysk na 2017 rok.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Ireneusz  Przydział poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  listopada br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?
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Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/325/2017, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk

na lata 2017-2028,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały zmieniającej uchwałę

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2017-2028.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Ireneusz  Przydział poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  listopada br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/326/2017, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3)  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Wyrzysku  w sprawie ustalenia stawek dotacji

przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej  Administracji  Mieszkaniowej

w Wyrzysku na 2018 rok;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w sprawie zmiany

uchwały Rady Miejskiej  w Wyrzysku  w sprawie ustalenia  stawek dotacji  przedmiotowych dla

zakładu budżetowego Samorządowej Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku na 2018 rok.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju Gospodarczego opowiedziała  się  następująco:  2  członków komisji  ,,wstrzymało się”

od  głosu.  Natomiast  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/327/2017, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  utworzenia  zakładu  budżetowego  (dot.  statutu

SAM); 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały  zmieniająca uchwałę

w sprawie utworzenia zakładu budżetowego (dot. statutu SAM).

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym
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zakresie?

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w § 3,

gdzie  widniał  zapis:  ,,uchwała  wchodzi  w życie  z  dniem podjęcia  z  mocą  obowiązującą  od  1

stycznia 2018 roku”, poprzez wykreślenie zapisu ,, podjęcia z mocą obowiązującą od”.  

Alina Chełkowska – Radca Prawny powiedziała, że zgodnie z nową praktyką organów nadzoru,

która  rozróżnia  moment  wejścia  w życie  uchwały od  mocy jej  obowiązywania.  W tej  sytuacji

uchwała nie wchodzi w życie w momencie jej  podjęcia,  lecz poprzez ujednolicenie techniczne,

czyli aby uchwały wchodziły w życie z tym dniem, w którym mają obowiązywać. W związku z tym

w tym przypadku uchwała wejdzie w życie z dniem 1 stycznia 2018 roku. 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

zgłoszoną autopoprawką do projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” przyjęła zgłoszoną

autopoprawkę do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący przystąpił  do głosowania nad projektem uchwały wraz ze zgłoszoną

i przegłosowaną autopoprawką. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/328/2017, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

5) zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego

Gminy Wyrzysk;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w sprawie  zmiany

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyrzysk.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały.     

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym
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zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/329/2017, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

6)  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Poznaniu

na rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Wielkopolskiego  z  dnia  9  listopada  2017  roku

dotyczące uchwały nr XXXVIII/302/2017 Rady Miejskiej  w Wyrzysku z dnia 28 września

2017  roku  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Osiek  nad

Notecią; 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie wniesienia

skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Poznaniu  na rozstrzygnięcie  nadzorcze

Wojewody Wielkopolskiego z dnia 9 listopada 2017 roku dotyczące uchwały nr XXXVIII/302/2017

Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia  28  września  2017  roku  w  sprawie  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego Osiek nad Notecią. 

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rewizyjna oraz Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały.     

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.
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W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/330/2017, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

7)  wzoru  formularzy  do  wymiaru  i  poboru  podatku  od  nieruchomości,  rolnego

i leśnego;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w  sprawie  wzoru

formularzy do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała projekt  uchwały.

Natomiast  Komisja Rewizyjna opowiedziała się następująco: 2 członków komisji głosowało ,,za”

oraz 1 członek komisji ,,wstrzymał się” od głosu. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska poprosiła  o  wprowadzenie  autopoprawek,  które

przedstawiła Skarbnik Gminy Wyrzysk – Grażyna Urbanek. 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk powiedziała, że chodzi o autopoprawki techniczne

w formularzach znajdujących się w załączniku 1, 2 i 5. 

W załączniku 1  w zakresie  danych dotyczących  przedmiotów opodatkowania  niepodlegających

zwolnieniu zapisano D1 jako powierzchni gruntu, a następnie D jako powierzchnia budynków lub

ich części, gdzie winien być zapis D2. 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  przyjmie  się  zasadę  aby  każda  zgłoszoną  autopoprawkę

przegłosować.

W związku z powyższym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad zgłoszoną autopoprawką

do projektu uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” przyjęła zgłoszoną

autopoprawkę do projektu uchwały.

Druga  zgłoszona  autopoprawka  dotyczyła  załącznika  nr  2  w  pozycji  D  dotyczącej  danych
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dotyczących  podmiotów  opodatkowania  niepodlegających  zwolnieniu  i  na  następnej  stronie

powinien  być  zapis  pozycja  E  przy  danych  dotyczących  zwolnień  podatkowych  wynikających

z ustawy lub uchwał rady gminy. W związku z tym w dalszej części E powinno zmienić się na F i G

na H. 

W związku z powyższym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad zgłoszoną autopoprawką

do projektu uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” przyjęła zgłoszoną

autopoprawkę do projektu uchwały.

Trzecia autopoprawka dotyczyła załącznika nr 5, gdzie przy zapisie H podpis podatnika w dalszej

części występował również zapis H, a powinien być zapis I. 

W związku z powyższym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad zgłoszoną autopoprawką

do projektu uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” przyjęła zgłoszoną

autopoprawkę do projektu uchwały.

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania nad projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/331/2017, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

8)  ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie miasta Wyrzyska oraz wysokości

opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w  sprawie  wzoru

formularzy do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju Gospodarczego opowiedziała  się  następująco:  2  członków komisji  ,,wstrzymało się”

od  głosu.  Natomiast  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały.
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Natomiast Komisja Rewizyjna opowiedziała się następująco: 2 członków komisji głosowało ,,za”

oraz 1 członek ,,wstrzymał się” od głosu. 

Przewodniczący Rady powiedział,  że  wszyscy radni  otrzymali  projekt  uchwały w nowej wersji

i następnie poprosił Burmistrz Wyrzyska o wyjaśnienie. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w związku z omawianym projektem

uchwały na posiedzeniu Komisji  i  wniesionymi uwagami projekt  uchwały został  przygotowany

w wersji już poprawionej. 

Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  nie  można  przegłosować  nowego  projektu  uchwały  bez

odczytywania autopoprawek?

Alina Chełkowska – Radca Prawny powiedziała, że nie ma pewności, iż każdy z radnych otrzymał

nowy projekt uchwały i  należałoby wszystkie autopoprawki odczytać i  przegłosować wszystkie

jednocześnie. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odczytała wprowadzone autopoprawki.

,,W § 1 pkt 2 zmianie ulega adres Biura Strefy Płatnego Parkowania z budynek Samorządowej

Administracji  Mieszkaniowej,  ul.  Pocztowa  15  w  Wyrzysku,  na  Siedziba   Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej, ul. Bydgoska 24 w Wyrzysku.

Ostateczne brzmienie punktu:

2)  BSPP -  rozumie  się  przez  to  Biuro  Strefy  Płatnego  Parkowania  -  Siedziba Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej, ul. Bydgoska 24 w Wyrzysku;

§2 zostaje przeredagowany stylistycznie

Pierwotne brzmienie: Ustala się na Placu Wojska Polskiego, ul. Pocztowej oraz ul. Bydgoskiej jako

strefy  płatnego  parkowania  na  terenie  Wyrzyska  wydzielone  na  podstawie  kryterium

zapotrzebowania na miejsca parkingowe, oznaczone na załącznikach graficznych Nr 1, Nr 2 i Nr 3

do uchwały.

Ostateczne brzmienie: 

Ustala  się  na  Placu  Wojska  Polskiego,  ul.  Pocztowej  oraz  ul.  Bydgoskiej  w  Wyrzysku  strefy

płatnego parkowania, wydzielone na podstawie kryterium zapotrzebowania na miejsca parkingowe,

oznaczone na załącznikach graficznych Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do uchwały.

W §6 usuwa się punkty 3) i 5) co zmienia dotychczasową numerację pkt 4 na 3 a 6 na 4 

Ostateczne brzmienie:

§ 6. Ustala się zerową stawkę opłaty za parkowanie:

1)  osób  niepełnosprawnych  posiadających  kartę  parkingową  w  rozumieniu  ustawy

z dnia 20czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym (Dz.U.2017.1260 z późn. zm.);

2)  instytucji obsługujących przewóz osób niepełnosprawnych, mających trudności w poruszaniu
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się, podczas wykonywania czynności statutowych pojazdami samochodowymi zewnętrznie trwale

oznakowanymi;

3)  służby  obsługi  miasta  podczas  wykonywania  obowiązków  służbowych  pojazdami

samochodowymi zewnętrznie trwale oznakowanymi:

a) Straż Miejska,

b) SAM;

4)  taksówek w związku z oczekiwaniem lub wysiadaniem pasażera, podczas świadczenia usług.

W §8 ust. 1 w nazwie znaku dodaje się słowo płatnego 

Ostateczne brzmienie:

§ 8. 1. Wjazd do SPP oznakowany jest znakami D-44 "strefa płatnego parkowania", wyjazd z SPP 

oznakowany jest znakami D – 45 "koniec strefy płatnego parkowania".

W §8 ust. 2 pełna nazwa Strefa Płatnego Parkowania zostaje zastąpiona skrótem SPP, oraz dodane 

zostaje słowo parkingowe jako określenie miejsc.

Ostateczne brzmienie:

2. SPP obejmuje wyznaczone do tego celu miejsca parkingowe w pasie drogowym, na Placu 

Wojska Polskiego, ul. Pocztowej oraz ul. Bydgoskiej w Wyrzysku.

W  uzasadnieniu  zamienia  się  w  trzecim  zdaniu  wyrażenie  „zmniejszenie  intensywności”

na „skrócenie czasu” przez co otrzymuje ono brzmienie: 

Dzięki  SPP  następuje  skrócenie  czasu  wykorzystywania  miejsc  parkingowych  wraz  ze

zwiększeniem płynności ruchu samochodowego w centrum miasta – przez co, poza nielicznymi

wyjątkami, o każdej porze dnia można znaleźć miejsce do zaparkowania.

Zmianie podlegają załączniki graficzne nr 1, nr 2 i nr 3 na których wprowadza się granice strefy

płatnego parkowania w zamian za miejsca postojowe.”.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania  nad  zgłoszonymi

autopoprawkami do projektu uchwały.

W wyniku głosowania  Rada Miejska  w obecności  13  radnych   -  12 głosami  ,,za”  i  1  głosem

,,wstrzymującym” przyjęła zgłoszone autopoprawki do projektu uchwały.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad
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projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 12 głosami ,,za” oraz 1 głosie

,,wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr XL/332/2017, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

       9)  Regulaminu  korzystania  z  toalety  publicznej  na  terenie  miasta  Wyrzysk  oraz

odpłatności za ich użytkowanie; 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie Regulaminu

korzystania z toalety publicznej na terenie miasta Wyrzysk oraz odpłatności za ich użytkowanie.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Natomiast Komisja Rolnictwa

i Ochrony Środowiska opowiedziała się następująco: 3 członków komisji głosowało ,,za” oraz 1

członek komisji ,,wstrzymał się” od głosu. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska poprosiła  o  wprowadzenie  autopoprawek,  które

następnie odczytała.

,,Tytuł regulaminu otrzymuje nowe brzmienie:

„Regulamin korzystania z toalety publicznej zlokalizowanej przy ul. Targowisko 3 w Wyrzysku

W punkcie 5 regulaminu zmienia się wiek dzieci z 10 na 7 lat

Ostateczne brzmienie pkt:

5. Dzieci do lat siedmiu mogą korzystać z toalety pod opieką rodziców lub prawnych opiekunów.

W punkcie 6 dodaje się informację pokój nr 1 (Biuro Obsługi Mieszkańców).

Ostateczne brzmienie:

6. Skargi i wnioski dotyczące korzystania z toalety publicznej należy zgłaszać w Urzędzie Miejskim

w Wyrzysku, pokój nr 1 (Biuro Obsługi Mieszkańców).”. 

Przewodniczący rady powiedział, ze zauważył błąd pisarski w tytule uchwały, gdyż powinien być

zapis uchwała w sprawie  Regulaminu korzystania z toalety publicznej na terenie miasta Wyrzysk

oraz odpłatności za jej użytkowanie, a nie za ich użytkowanie. 

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowania nad zgłoszonymi autopoprawkami do projektu
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uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” przyjęła zgłoszone

autopoprawki do projektu uchwały.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi i przegłosowanymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/333/2017, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

10)  Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,

kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami

jednostek samorządu terytorialnego działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań

publicznych na rok 2018;                         

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie  Programu

współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi

i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek  samorządu  terytorialnego

działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2018.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  R.  Łuka powiedział,  że  zgodnie  z  art.  5a  ust.  1  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003 r.

o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  organ  stanowiący  jednostki  samorządu

terytorialnego zobowiązany jest do corocznego uchwalania programu współpracy z organizacjami

pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz

stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego. Program w zasadzie nie różni się od tych

uchwalanych w poprzednich latach,  a jedynie głównej  zmianie ulega kwota,  która na 2018 rok

została zaplanowana w wysokości 267.700,00 zł. Takie główne kwestie dotyczą spraw społecznych,
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edukacji, czy sportu. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały.

Natomiast Komisja Rewizyjna opowiedziała się następująco: 2 członków komisji głosowało ,,za”

oraz 1 członek komisji ,,wstrzymał się od głosu”. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 12 głosami ,,za” oraz 1 głosie

,,wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr XL/334/2017, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

11)  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

na I półrocze 2018 roku. 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji  na  temat  projektu  uchwały w  sprawie

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Wyrzysku na I półrocze 2018

roku. 

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.
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W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/335/2017, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

O godzinie  14:03 na salę obrad przybyła radna Ewa Michałek.  Stan rady 14 radnych -  na 15-

osobowy skład rady. 

12)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  na rozwiązanie  porozumienia

zawartego z Gminą Białośliwie w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały zmieniającej uchwałę

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie  porozumienia  zawartego  z  Gminą  Białośliwie

w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały.

Natomiast Komisja Rewizyjna opowiedziała się następująco: 2 członków komisji głosowało ,,za”

oraz 1 członek komisji ,,wstrzymał się” od głosu. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/336/2017, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

13)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  na rozwiązanie  porozumienia

zawartego z Gminą Łobżenica w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały mieniającej uchwałę

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia zawartego z Gminą Łobżenica w zakresie

zadań z zakresu administracji publicznej.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt  uchwały.  Następnie  P.  Kuna  dodał,  że  do  kolejnych  trzech  projektów  uchwał  została

wyrażona taka sama opinia. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/337/2017, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

14)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  na rozwiązanie  porozumienia

zawartego  z  Gminą  Miasteczko  Krajeńskie  w  zakresie  zadań  z  zakresu  administracji

publicznej;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

w dniu 21 listopada br. o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia zawartego z Gminą

Miasteczko Krajeńskie w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym
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zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/338/2017, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

15)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  na rozwiązanie  porozumienia

zawartego z Gminą Wysoka w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

w dniu 21 listopada br. o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia zawartego z Gminą

Wysoka w zakresie zadań z zakresu administracji publicznej.

Radny Roman Łuka  powiedział,  że  na posiedzeniu w dniu 21 listopada br.  Komisja  Finansów

i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 13 radnych  - 13 głosami ,,za” podjęła uchwałę

Nr XL/339/2017, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

16) wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  ustalenia  wysokości  i  sposobu  jej

poboru,

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały nie był przedmiotem obrad poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  wyjaśnienie  powodu  ponownego

podejmowania uchwały.
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Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że ponowne podejmowanie uchwały

wynika  z  faktu,  iż  2  radni  podejmujący  uchwałę  są  również  sołtysami,  pełniącymi  funkcję

inkasenta.  Dotyczyło  to  radnego  Krzysztofa  Bartkusa  i  radnego  Piotra  Kuny,  którzy  zdaniem

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i  przepisów  prawa  winni  wyłączyć  się  z  głosowania

nad tą uchwałą. W związku z tym konieczne jest ponowne podjecie uchwały. Burmistrz Wyrzyska

poprosiła aby radny Krzysztof Bartkus i  radny Piotr Kuna wyłączyli  się z głosowania nad ww.

projektem uchwały.  

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer powiedział,  że  należy  z  tego  rozumieć,  iż  RIO  uchyliło

poprzednią  uchwałę  i  nie  ma  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,

ustalenia  wysokości  i  sposobu  jej  poboru,  która  podejmowana  była  w  miesiącu  październiku.

W związku z powyższym Przewodniczący obrad poprosił aby radny Krzysztof Bartkus i radny Piotr

Kuna wyłączyli się z głosowania nad ww. projektem uchwały.  

Radny Piotr Kuna powiedział, że jest mu bardzo przykro, iż nie może głosować nad tą uchwałą,

lecz należy zobaczyć jaki jest bałagan ponieważ nie pobierają żadnych takich opłat, a sejm może

uchwalać dla siebie diety. Natomiast oni jako radni będący sołtysami nie mogą zagłosować nad

psami. 

Przewodniczący  Rady  Stefan  Rymer powiedział,  że  też  jest  im  bardzo  smutno,  gdyż  muszą

ograniczyć pewne prawa, lecz to nie rada była przyczyną lecz Regionalna Izba Obrachunkowa.

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, jak było w poprzednich latach, gdyż co się teraz zmieniło,

przepisy, czy obudziła się Regionalna Izba Obrachunkowa? 

Alina Chełkowska – Radca Prawny powiedziała, że przepisy się nie zmieniły,  lecz zmieniła się

praktyka i interpretacja, czy nowy pogląd i punkt widzenia.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że  dopiero w dniu 22 listopada br.

Regionalna  Izba  Obrachunkowa  podjęła  uchwałę  stwierdzającą  nieważność  uchwały  Rady

Miejskiej w Wyrzysku i dlatego ten projekt nie był przedmiotem obrad Komisji. 

Przewodniczący Rady Stefan Rymer powiedział, że na Komisjach były rozmowy w tym temacie

lecz był zamiar poczekania do rozstrzygnięcia RIO, bo być może znalazłby się zdrowy rozsądek,

co  niestety  nie  miało  miejsca.  W związku  z  tym  w  dniu  dzisiejszym  występuje  konieczność

ponownego podjęcia uchwały. 

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania Rada Miejska w obecności 14 radnych i przy udziale w głosowaniu przez 12

radnych (radny Krzysztof Bartkus i radny Piotr Kuna wyłączyli się z głosowania) - 11 głosami „za”
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oraz 1 głosem ,,wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr XL/340/2017, która stanowi załącznik nr 20

do protokołu.

Opinie  komisji  Rady Miejskiej  w Wyrzysku dotyczące materiałów na XL sesję Rady Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 24 listopada 2017 r. stanowią załącznik nr 21 do protokołu.

O godzinie 14:15 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

O godzinie 14:25 wznowiono obrady.

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  podejmował  żadnych

działań i umożliwił pozostałym Radnym zabranie głosu.

Radny Roman Łuka powiedział,  że w imieniu mieszkańców w minionym okresie zgłosił szereg

uwag,  propozycji  i  usterek,  a  sprawy  dotyczyły  ulicy  22  Stycznia,  ulicy  Podgórenj  i  ulicy

Bydgoskiej, gdzie reakcja władz i pracowników merytorycznych była natychmiastowa. Natomiast

z  tego co wie większość spraw została pozytywnie załatwiona.  Następnie radny dodał,  że  miał

przyjemność spotkać się z przedstawicielami Zarządu Ogródków Działkowych w Wyrzysku, jak

również   z  niektórymi  działkowcami i  rodzicami  dzieci  szkolnych,  którzy w ciepłych słowach

wyrażali się o wykonanej inwestycji na ulicy Parkowej, czyli drodze na odcinku od hali sportowej

do  amfiteatru.  Mieszkańcy  głównie  zaznaczali,  że  skończą  się  zajęcia,  które  musiały  dzieci

odbywać  w  kurzu.  Ponadto  mieszkańcy  zaznaczali,  że  urząd  trafnie  wybrał  wykonawcę  tej

inwestycji,  który  wykonał  pracę  szybko  i  profesjonalnie.  Podobne  zdanie  mieszkańcy  mieli

odnośnie  prac  wykonanych  na  ulicy Pocztowej  w Wyrzysku.  Kończąc  radny dodał,  że  w dniu

wczorajszym  usłyszał  podobne  zdania  na  temat  prac  wykonanych  na  ulicy  Bydgoskiej

od przepustu, do skrzyżowania z ulicą Wierzbową po obu stronach.

Radny Piotr Kuna powiedział, że na jednej z kolejnych sesji złoży projekt uchwał, gdzie jak któryś

z  sołtysów  będzie  delegowany  przez  gminę  i  nie  będzie  uczestniczył  w  sesji,  to  aby  nie  był

pokrzywdzony w ten sposób, iż nie otrzyma diety za udział w sesji. Następnie radny powiedział,

że jak są sesje nadzwyczajne, a jest zapis aby sołtysi uczestniczyli w sesjach, to na każdą z nich

powinni otrzymywać zaproszenie. 

Przewodniczący  Rady  S.  Rymer powiedział,  że  wypowiedzi  zostały  zanotowane  w  protokole

i podejdzie się do zgłoszonych kwestii w świetle obowiązujących przepisów. 

Radny  Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  był  na  spotkaniu  mieszkańców  Bąkowa

23



z przedstawicielami gminy, na którym poruszonych zostało szereg problemów i spraw. Kontynuując

radny dodał, że szkoda, iż na tym spotkaniu nie była obecna Pani Burmistrz i prosiłby aby osobiście

się tym zajęła, gdyż są problemy, które można usunąć oraz są i takie, których już nie będzie można

usunąć, ale należałoby się tym zająć i zainteresować. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że droga w Bąkowie dotyczy drogi

przebiegającej przez wieś i mieszkańcy zgłaszali szereg uwag dotyczących szerokości wjazdów,

zaniżeń  chodników,  czy koloru  kostki.  Natomiast  wszystkie  uwagi  były  na  bieżąco  nanoszone

na projekt zgodnie z  sugestiami mieszkańców, i  robione jest  wszystko na działkach należących

do gminy. Ponadto mieszkańcy mieli uwagi odnośnie przesunięcia drogi o pół metra, w stosunku

do poprzedniej drogi ale spowodowane zostało to tym, aby budować na własnych gruntach, a tamta

droga położona była na gruntach prywatnych. Na sali obecna jest Pani Sołtys, która wie o tym,

że nawet w czasie kiedy położone były już dwa wjazdy i po telefonie o zmianie koloru kostki,

wjazdy zostały rozebrane i kostka pojawiła się koloru czerwonego. Kończąc Burmistrz Wyrzyska

dodała,   że  przy  inwestycji  cały  czas  obecny  jest  kierownik  jak  i  pracownicy  merytoryczni,

a  w  związku  z  tym  nie  musi  być  na  wszystkich  spotkaniach,  lecz  jest  obecna  i  rozmawia

z  mieszkańcami.   Natomiast  wszystko  co  jest  możliwe  jest  wykonywane  aby  mieszkańcy

z inwestycji byli zadowoleni. 

Radny Grzegorz Ozimina powiedział,  że nie chodziło o kolory, a o to iż droga nie ma żadnego

kamienia granicznego i nie wiadomo na jakiej działce została wykonana. 

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła  żadna

interpelacja międzysesyjna.

Ad. 11   Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Radny Stefan Wełniak zapytał,  jaki jest  czas realizacji  zgłoszonej na platformie niepalącej  się

lampy?  Wyjaśniając  radny  dodał,  że  w  poniedziałek  zgłosił  niepalące  się  lampy  na  osiedlu

ceramicznym, a do dnia wczorajszego nie zostało to usunięte. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że natychmiastowo wprowadzane

są wszelkie informacje dotyczące niepalących się lamp, a Pani Inspektor ponawia zgłoszenia, jeżeli

jest sygnał, iż nie ma reakcji. Natomiast czas realizacji takiego zgłoszenia wynosi 7 dni. 

Radny Zbigniew Piotrowski powiedział, że dawno temu składał interpelację dotyczącą rozbiórki

budynku przy ulicy Lipowej  1 w Osieku nad Notecią.  W związku z  tym radny zapytał,  kiedy
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ten budynek zostanie rozebrany, ponieważ przygotowywane są kwestie pobudowania chodnika przy

tej posesji. Natomiast należałoby najpierw rozebrać wskazany budynek, aby wjeżdżające kopary

i samochody ciężarowe nie rozjechały tego chodnika. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że nie ma Pani Kierownik Dari

Stranz i nie jest możliwe wskazanie jak zostało to czasowo rozplanowane. Natomiast jeżeli chodzi

o drugą sugestie, to jest rzeczą oczywistą, iż najpierw musiałoby się odbyć rozebranie budynku,

a następnie budowa chodnika. 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, czy gmina posiada pozwolenie na rozebranie tego budynku?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odpowiedzi udzieli na piśmie

ponieważ nie wszystkie sprawy przechodzą przez Burmistrza, a załatwiane są bezpośrednio przez

Kierowników Referatów. 

Radna Teresa Pinkowska powiedziała, że przy wejściu od strony ,,Pokusy” bardzo trudno jest

dojść do biblioteki i na zajęcia dla dzieci, gdyż podchodzi tam woda tworząc niecki. Bardzo trudno

jest przejść przy samej ścianie, a sypanie w tym miejscu piasku nie spełnia roli, aby było sucho.

W  związku  z  tym  radna  poprosiła  o  nawiezienie  kamiennego  grysika,  aby  przed  mrozami

zabezpieczyć wskazane miejsce.  

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska najpierw  odpowiedziała  na  poprzednie  pytanie

zadane przez radego Z. Piotrowskiego i wskazała, iż radnemu udzielona została już odpowiedź,

że posiadają pozwolenie na rozbiórkę, a w przyszłym roku będą potrzebne zabezpieczone środki

na to zadanie. Jeżeli chodzi o zapytanie radnej T. Pinkowskiej, Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała,

że podejdą do tematu i sprawdzą jak sprawa wygląda. Natomiast na sali obecna jest Dyrektor Domu

Kultury w Wyrzysku, która ma w opiece filę biblioteki w Osieku nad Notecią. Ponadto obecny jest

Kierownik Nowicki, który zleci pracownicy, aby pojechała zobaczyć co dzieje się w tym miejscu.

Kończąc Burmistrz Wyrzyska dodała, że uzyskała również informację, iż na terenie Osieka nad

Notecią jest już energetyka, która naprawi zgłoszoną awarię. 

Ad. 12   Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Krystyna Gwizdowska – Sołtys Bąkowa powiedziała,  że chciałaby potwierdzić,  iż  co tydzień

organizowane  są  spotkania  z  władzami  Wyrzyska,  kierownikiem  budowy  i  mieszkańcami.

Natomiast była taka sytuacja, iż zostały wykonane szare wjazdy jak chodnik, a po telefonie do Pani

Burmistrz był natychmiastowy odzew i płytki zostały zamienione na kolor czerwony.  Jeżeli chodzi

o przesuniecie drogi, to mieszkańcy zgadzali się, lecz na początku były zapewnienia, iż jezdnia

zostanie poszerzona, a pozostała taka jaka była. Dodatkowo zostały poobniżane krawężniki, aby

rolnicy mogli wyjechać swoim sprzętem, co również zostało wzmocnione i powinno być dobrze.
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Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska podziękowała za wypowiedziane słowa i dodała,

że w stosunku do poprzedniej szerokości jezdni jest ona szersza o 20 cm.

Jarosław Kędzior – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 powiedział, że w dniu dzisiejszym

podjęta została uchwała w sprawie wprowadzenia opłat za parkowanie oraz sposobu jej pobierania.

Natomiast  wiosną  tego  roku,  jako  zarząd  osiedla  złożyli  wniosek  o  wprowadzenie  opłaty

abonamentowej dla mieszkańców znajdujących się przy Placu Wojska Polskiego. W związku z tym

J. Kędzior zapytał, czy wniosek został uwzględniony, a jeżeli tak, to w jakiej kwocie, a jeżeli nie

to dlaczego? Następnie J. Kędzior powiedział, że na ulicy Zduny w okolicach ,,Biedronki” została

wymyta kostka, gdzie obecnie występują dziury, które w najgorszym wypadku należałoby czymś

przysypać.  Ponadto  J.  Kędzior  zgłosił  sytuację  nieodebrania  odpadów  segregowanych  do  dnia

dzisiejszego, gdzie w niektórych miejscach nie odebrano w ogóle, a w niektórych odebrano tylko

plastik, a pozostawiono szkło. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  zaczęła  od  ostatniego  i  dodała,  że  monitują

do  Związku  i  Altvatera  kiedy mają  takie  sygnały,  za  co  dziękuje,  a  działania  zostaną  podjęte

natychmiastowo.  Ponadto  na  Zarządach  wskazywane  jest  aby  Związek  bardziej  egzekwował

terminowość  i  w  dniu  dzisiejszym  temat  zostanie  zgłoszony.  Jeżeli  chodzi  o  uzupełnienia

w drogach, to na pewno pojawi się pracownik i na zgłoszenie zostanie podjęta odpowiednia reakcja.

Kończąc Burmistrz Wyrzyska dodała, że na pierwsze pytanie udzieli odpowiedzi na piśmie. 

Mateusz Jaremko – Sołtys Żelazna powiedział, że trzy lata temu na zebraniu wiejskim została

zgłoszona wymiana słupów, co w tym roku udało się zrealizować. Natomiast jeden ze słupów stoi

krzywo i  linia  energetyczna,  która biegnie do mieszkania nr 13 nie jest  napięta,  co zostało tak

pozostawione. Następnie M. Jaremko powiedział, że w Żelaźnie występuje droga skarbu państwa,

a jest niecierpiąca zwłoki, gdyż od 1990 roku nie była remontowana i minęło już 27 lat jak nic przy

niej  nie  zostało  zrobione.  W związku z  tym Sołtys  Żelazna  poprosił,  aby można było  chociaż

pieniądze z  funduszu sołeckiego zainwestować w chodnik przy tej  drodze,  gdyż można byłoby

zrobić tak jak w przypadku przejęcia odcinka drogi nr 10, co zostało w bardzo szybkim trybie

załatwione.  

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jak Pan Sołtys wcześniej zgłosiłby

wskazany słup, to już w temacie by się zadziałało, ale w poniedziałek do tematu na pewno podejdą.

Natomiast jeżeli chodzi o drogi skarbu państwa, to nie można łożyć materiałów na remonty takich

dróg,  ale  sprawa  jest  w  województwie  i  czekają  na  informacje,  gdyż  sprawa  została

natychmiastowo zgłoszona jak tylko kwestia została podjęta. Jednakże inne instancje nie działają

tak szybko jak gminne, ale w poniedziałek jeszcze raz wniosek zostanie ponowiony. 

Ewa  Pawlaczyk  –  Sołtys  Osieka  nad  Notecią powiedziała,  że  trzy  miesiące  temu  została
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uszkodzona tablica informacyjna w Osieku nad Notecią i bardzo prosiłaby, aby w tym tygodniu

ją naprawić i przestawić we wcześniej wskazane już miejsce. Jak na Osiek dostają bardzo dużo

rzeczy do wywieszenia, co obecnie nie jest możliwe do wykonania. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w tym tygodniu nie da rady, lecz tak

jak było już informowane, zgodnie z sugestią Pani Sołtys tablica przeniesiona zostanie przy ulicy

Pięknej.  Natomiast  nastąpi  to  w  momencie  kiedy uporządkowany zostanie  teren  przy  ośrodku

zdrowia, a powinno to nastąpić w przyszłym tygodniu, gdyż należy mieć zakończone inne sprawy,

aby móc przestawić tablice. 

Ad. 13  Wolne głosy i wnioski.

Radny Grzegorz Ozimina   powiedział, że w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Sołtys, to chciałby

wskazać,  iż w Bąkowie nie wygląda, to tak wspaniale i nikt nie zwracał tam uwagi na wygląd

kostki,  lecz była mowa o bardzo ważnych rzeczach. Natomiast jak ktoś nie widział,  jak można

położyć krawężnik przez środek studzienki, to może w to miejsce pojechać i zobaczyć. Ponadto

została  przesunięta  droga  i  nie  ma  teraz  linii  zabudowy,  ani  granic.  Rolnicy,  którzy  mają

gospodarstwa i prowadzą działalność boją się głównie, iż nie będą mogli wjechać dużym sprzętem,

bo będą musieli rozjeżdżać chodniki i krawężniki, gdyż jakieś zabezpieczenia są ale nie są pewni

czy to wystarczy. Ponadto mieszkańcy mieli wątpliwość, czy podłoże jest prawidłowe ponieważ

walec, który ugniatał nawet się topił i mogą być problemy.  

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  droga  budowana  jest  zgodnie

z  zasadami,  a  cała  budowa  jest  nadzorowana.  Natomiast  tak  jak  zostało  wcześniej  wskazane,

wszelkie sugestie mieszkańców zostały uwzględnione.  

Radny Stefan Wełniak powiedział, że prosiłby aby nawieźć gruzu na odcinek drogi przed torami

kolejowymi  za  restauracją  ,,Słoneczna”  w  kierunku  ulicy  Kwiatowej,  gdyż  w  tym  miejscu

występują dziury i stoi woda.  Wiadomo, że nie jest to droga gminna lecz wpływa to na wizerunek

Osieka nad Notecią, a mogłaby to wykonać ekipa zamiatająca Osiek, która jest bardzo mobilna.   

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  w  poniedziałek  temat  zostanie

podjęty. 

Radny  Zbigniew  Piotrowski powiedział,  że  w  niedzielę  odbył  się  bieg  na  odległość  95  km

w  związku  z  jubileuszem  95-lecia  powstania  osieckiego  klubu.  Cel  biegu  został  osiągnięty

i  w  związku  z  tym  radny  podziękował  organizatorom  oraz  wszystkim,  którzy  się  do  tego

przyczynili. 
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Ad. 14 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 14:50 Przewodniczący

Rady  zamknął  XL  sesję  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  dziękując  wszystkim  obecnym

za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Dagmara Pinkowska   Przewodniczący Rady 
podinsp. ds. obsługi rady gminy       (-) Stefan Rymer 
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